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Valtuusto kokoontui seminaariin Päivärantaan.

Imatran valtuusto paneutui talouteen seminaarissaan

Tiedote  1.6.2023 16:10

” Vuodet tulevat olemaan kuntataloudessa todella vaikeita. Päätöksiä on uskallettava tarvittaessa tehdä.”

Imatran kaupunginvaltuusto kokoontui tänään yhdessä viranhaltijoiden ja pääluottamusmiesten kanssa pohtimaan

kaupungin tulevaisuutta seminaariin Päivärannan kurssikeskukseen Huhtasenkylään.

Seminaarin pääaiheena oli talous ja investointitarpeet.

Esittelyssä olivat erä- ja luontokulttuurimuseo, urheilutalon suunnitelmat sekä kaupunki-infran, liikuntapuolen ja tilahallinnan

investointitarpeet.

−Mitään linjauksia emme tehneet, mutta keskustelussa oli ajatus siitä, että juustohöylääminen ei kaupunkitaloutta pelasta ja

veronkorotukselta tuskin voimme välttyä, valtuuston puheenjohtaja Anna Helminen kertoo.

Seminaarin keskiössä oli informaation jakaminen.

− Tämä oli startti tulevan talousarvion valmistelulle. Tulevat vuodet tulevat olemaan kuntataloudessa todella vaikeita, joten

linjauksia varten päättäjät tarvitsevat nyt valtavasti faktoja. Niiden pohjalta on sitten uskallettava tarvittaessa tehdä koviakin

päätöksiä, Helminen toteaa.

Taloussuunnittelua valtuusto jatkaa seuraavaksi iltakoulussa lähiviikkoina.
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Varsinaisen talousarviokäsittelyn kaupunginhallitus aloittaa 4.9.

Lisätietoja:

valtuuston puheenjohtaja Anna Helminen, p.  , anna.helminen@imatra.fi020 617 2280
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